慈濟大學 105 年度學術研討會
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整合型計畫研究成果發表：曾國藩老師團隊
	日期
	時間
	主持人
	計畫編號
	計畫名稱
	場地
	所屬單位

	5/12
(四)
	12:20~12:25
	曾國藩

(總)
	TCIRP

104001
	中樞神經塑性: 老化與疾病之影響
	第二教學研討室
	醫學系
解剖學科

	
	12:25~12:45
	曾國藩
	TCIRP104001-01Y1
	The effects of surgical menopause and cortical compression on extrapyramidal neuronal circuits: alterations of striatal neurons

性腺功能低下與大腦皮質壓迫對錐體外路徑之影響:紋狀體神經元的變化
	
	醫學系
解剖學科

	
	12:45~13:05
	陳儷今
	TCIRP104001-02Y1
	Hydrocephalus: effects on basal ganglia and reversibility after shunt treatment
水腦: 對基底核的影響及引流治療後的可恢復性
	
	醫學系
解剖學科

	
	13:05~13:25
	劉培新
	TCIRP104001-03Y1
	Ischemic stroke-induced cortical plasticity: cytoarchitectural and neuronal cytoskeletal changes
缺血性中風引起的皮質塑性：細胞結構及神經骨架的變化
	
	醫學系
解剖學科

	
	13:25~13:45
	王曰然
	TCIRP104001-04Y1
	The effects of surgical menopause and cortical compression: differential influences on motor and sensory cortices
中樞神經塑性: 老化與疾病之影響
	
	醫學系
解剖學科

	
	13:45~14:05
	蔡昇宗
	TCIRP104001-05Y1
	Synergistic effect of deep brain stimulation and stem cell implantation on memory and structural cortical plasticity
深部腦刺激與幹細胞對於記憶與大腦皮質可塑性之協同作用
	
	醫學系
神經外科

	
	14:05~14:25
	溫羽軒 
	TCIRP104001-06Y1
	The effects of surgical menopause and noise on auditory pathway and the protective effect of epigallocatechin gallate
性腺功能低下與噪音對聽覺之影響及兒茶素益多酚的保護作用
	
	醫學系
耳鼻喉科



